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JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség 2025. évi beszámoló közgyűléséről 

 
Dátum:  2025. május 23. 18 óra 00 perc 
 
Helyszín:  Magyar Sport Háza (III. emeleti tárgyaló) 

Budapest XIV. kerület, Istvánmezei út 1-3. 
 
Jelen vannak: 
MFSZ képviseletében:  

Kiss László elnök 
Feke Dávid főtitkár 
dr. Vértesi Nicole elnökségi tag 
Pavelka Zoltán elnökségi tag 
Liebe György Ellenőrző Testület elnöke 
Szegvári András Versenybizottság elnöke 
Rajna Dorka irodavezető 
Zsiborács Anna Versenyiroda vezető 

 
Egyesületek képviseletében: 

1. Angyalföldi Természetbarát és Testedző Egyesület  Kiss László  
2. ARES Hockey Club 94'     Pavelka Zoltán 
3. Balassagyarmati SC      Feke János Dávid 
4. Bölcskei SE       Rajna Dorka 
5. IBK Cartoon Heroes FSE     Liebe György 
6. DEAC Sport Nonprofit Közhasznú Kft.   Zsiborács Anna 
7. Dunai Krokodilok SE      Horváth Anikó 
8. Egri Városi Sportiskola     Vincze Dávid 
9. Esztergomi Vitézek RAFC     Szánthó Roland 
10. Küldetés DSE       Denginé Lakatos Gabriella 
11. Phoenix Fireball FSE      Varsányi Zsuzsanna 
12. PITVAROSI PIRATES FSE     Szegvári András 
13. Szőnyi Palánkdöngetők Köre     Szuri Zoltán 
14. Tatai Atlétikai Club      dr. Vértesi Nicole 

 
 

 
Kiss László (elnök): 
● Köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta a közgyűlést. Külön köszöntötte Szuri 

Zoltán és dr. Vértesi Nicolet, gratulált a férfi és női válogatottnak a 3v3 
Világbajnokságon elért eredményhez. 

● A közgyűlés 1 perces gyászszünetet tartott Veisz László az MFSZ korábbi elnökének 
emlékére. 

● Kiss László pár mondatban összefoglalta a közgyűlés összehívásának okait, elmondta, 
hogy a törvényszékhez minden évben el kell küldeni a közgyűlés által elfogadott 
szakmai tervet, az előző éves pénzügyi beszámolót és a hozzá tartozó kiegészítő 
mellékletet. 
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● Megállapította, hogy a közgyűlés határozatképes, mivel az alapszabály szerint a 
tagegyesületek képviselőinek legalább 50 % +1 fővel kell jelen lenniük az 
értekezleten. A 17 tagegyesületből jelenleg 14-en képviseltetik magukat. 

● Levezető elnöknek az április 9-i elnökségi ülésen hozott döntés alapján önmagát 
javasolta, jegyzőkönyvvezetőnek Rajna Dorkát. A közgyűlés egyhangúan, 14 igennel 
megszavazta Kiss Lászlót a közgyűlés levezető elnökének és Rajna Dorkát a 
közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének. 

● Elmondta, hogy a jelenlegi helyzet szerint nem szükséges Szavazatszámláló 
Bizottságot választani, amennyiben mégis szükség lenne rá, akkor az adott napirendi 
pontnál megteszik azt. A közgyűlés egyhangúan 14 igennel elfogadta, hogy nem állít 
Szavazatszámláló Bizottságot. 

● Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szegvári András és Pavelka Zoltán lett felkérve, akik 
elfogadták a tisztséget. A közgyűlés egyhangúan, 14 igen szavazattal megválasztotta 
őket jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

● Kiss László elmondta, hogy a legutóbbi elnökségi üléseken hangfelvétel szokott 
készülni a jegyzőkönyv elkészítésének megkönnyítésére. Javasolta, hogy a 
közgyűlésről is készüljön hangfelvétel, hasonló ok miatt. A közgyűlés egyhangúan, 14 
igen szavazattal elfogadta, hogy hangfelvétel készüljön a közgyűlésről. 

 
 
1. napirendi pont: 

A közgyűlés napirendi pontjainak elfogadása 
Előadó:  Levezető elnök 
  (írásos előterjesztés) 

 
Kiss László felolvasta az előre kiküldött közgyűlési napirendi pontokat.  
 

1. Közgyűlés napirendi pontjainak elfogadása. 
   Előadó: Levezető elnök 
    (írásos előterjesztés) 
 
2. Az MFSZ 2024. évi szakmai beszámoló elfogadása. 
   Előadó: Kiss László (elnök) 
    (írásos előterjesztés) 
 
3. Az MFSZ 2024. évi mérlegének és kiegészítő mellékletének elfogadása. 
   Előadó: Kiss László (elnök) és Mogor Márta (könyvelő) 
    (írásos előterjesztés) 
 
4. Az MFSZ Ellenőrző Testületének beszámolója 2024. évi tevékenységéről, a 2024. 
 évi mérlegről és kiegészítő mellékletéről. 
   Előadó: Liebe György (Ellenőrző Testület elnöke) 
    (írásos előterjesztés) 
 
5. Az MFSZ 2025. évi szakmai tervének elfogadása. 
   Előadó: Kiss László (elnök) 
    (írásos előterjesztés) 
 
6.  Javaslat az MFSZ 2025. évi költségvetésére. 
   Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
    (írásos előterjesztés) 

 
7.  Javaslat az MFSZ alapszabályának módosítására 
   Előadó: Rácz László (alelnök) 
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    (írásos előterjesztés)  
 
8.  Javaslat az MFSZ Ellenőrző Testület elnökének és tagjainak a megválasztására 
   Előadó: Kiss László (elnök) 
    (szóbeli előterjesztés) 
 
9.  Javaslat az MFSZ 2026. évi tagdíjára. 
   Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
    (szóbeli előterjesztés) 
 
10.  Egyebek 

 
 
A jelenlévőktől nem érkezett módosító javaslat. A közgyűlés egyhangúan, 14 igen szavazattal 
elfogadta a közgyűlés napirendi pontjait az előzetesen kiküldöttek szerint. 
  

2025/05.23./1. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták a közgyűlés napirendi pontjait az eredeti 
sorrendben. 

  Igen:   14 
  Nem:   0 
  Tartózkodott:  0 
 

Kiss László javaslatot tett arra, hogy a 2., a 3. és 4. napirendi pontok szavazása a 4. napirendi 
pontot követően legyen. A közgyűlés egyhangúan elfogadta a javaslatot. 
 
2. napirendi pont: 

Az MFSZ 2024. évi szakmai beszámoló elfogadása 
Előadó:  Kiss László (elnök) 
  (írásos előterjesztés) 

 
Kiss László (elnök): 

● Döntően sikeresnek értékelte a tavalyi évet. Kiemelte, hogy az egyik legfontosabb cél 
a szövetség működésének stabilitása és fenntartása volt. Ennek érdekében nagy 
hangsúlyt fektettek a hibák kiküszöbölésére és a meglévő rendszer megerősítésére. 

● Beszámolt arról, hogy 2024. évben a Honvédelmi Minisztérium Sportállamtitkársága a 
Nemzeti Versenysport Szövetség ajánlására rekordösszegű, 14,2 millió forintos 
működési támogatást ítélt meg a szövetség számára, ami majdnem a duplája volt a 
2023. évi összegnek. Emellett a NEA egyedi támogatási alapból további 8 millió forint 
támogatást kapott a szövetség, amely elsősorban a válogatott csapatok működését 
segítette. 

● Az állami támogatások elnyerését a szövetség vezetése az MFSZ-ben zajlott szakmai 
munka elismeréseként értelmezte. A megnövekedett források ugyanakkor jelentősen 
növelték az adminisztrációs terheket, különösen az elszámolások terén, amelyek 
szigorúbbak és részletesebbek lettek.  

● Megköszönte Ódor Gréta munkáját, aki irodavezetőként nagyban hozzájárult a 
titkárság sikeres tevékenységéhez, később Rajna Dorka vette át a munkakört, aki 
hasonló lendülettel végezte a teendőit. Zsiborács Anna a Versenyiroda vezetőjeként 
segítette a szövetség munkáját, és jelentős szerepet vállalt az NSR-rendszerbe történő 
adatrögzítésben is, amely kulcsfontosságú a szövetség számára. 

● Kiss László kiemelte, hogy a bizottságok szakmai tevékenysége bővült. A 
Versenybizottság munkája Szegvári András bizottság vezetői kinevezését követően 
tovább javult. Óriás teher hárult a VB elnökére és tagjaira, amit döntően sikerrel 
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megoldottak. A teljesen új versenyszámnak számító 3v3 bajnokságot eredményesen 
előkészítették és különösebb probléma nélkül lebonyolították. 
A Média Bizottság, különösen Magyar Petra munkája által sokat tett a közösségi 
média jelenlét bővítéséért. Facebook és Instagram megjelenésünk nagy mértékben 
bővült. Szűcs Andrásnak köszönhetően az Egyetemi és Szabadidősport Bizottság is 
újra aktívvá vált. Örömét fejezte ki, hogy az Utánpótlás Bizottság sikeresen 
megoldotta a korosztályos csapatok számával együtt járó feladatszám növekedést. 

● Megköszönte a munkáját Feke Dávid főtitkárnak, Liebe György nemzetközi-, és Patai 
Gergely sajtóreferensnek, akik rengeteget tettek a szövetség fejlődéséért. Kiemelte, 
hogy Dávid munkája révén a titkárság működése sokat javult. A szövetség 
adminisztrációja jelentősen bővült, és a korábbi évekhez képest jóval nagyobb 
volumenű munkát kellett elvégezni. 

● Háláját fejezte ki Pavelka Zoltánnak és az Utánpótlás Bizottság tagjainak, akik az 
egész év során folyamatosan azon fáradoztak, hogy a 14 korosztályos bajnokság, az 
utánpótlás Magyar Kupa és a Diákolimpia unihoki versenyszáma zökkenőmentes le 
legyen bonyolítva. Az utánpótlás bajnokságban nőtt a csapatok és játékosok száma, 
akik a sportág hazai jövőjét jelentik. 

● Kiss László pozitívan értékelte a Hungária Kupa megszervezését és lebonyolítását.  
● Bevezetésre került a hétfői ügyfélfogadási rendszer, azonban ezt az egyesületek nem 

használják ki kellőképpen. Elmondta, hogy a versenyekkel kapcsolatos ügyeket 
Zsiborács Anna, míg az adminisztratív feladatokat Rajna Dorka intézte. 

● A válogatott csapatok anyagi támogatása jelentősen növekedett. A lány U19-ös csapat 
Finnországba utazhatott, míg a felnőtt női válogatott világbajnoki selejtezőn vehetett 
részt jelentős állami, szövetségi anyagi támogatással.  

● Az elnök kritikusan szólt egyes játékosok hozzáállásáról, és reményét fejezte ki, hogy 
ezen a jövőben sikerül javítani. Pozitívumként emelte ki, hogy most először jutalmazni 
tudták anyagilag a válogatott stábtagokat. 

● Végezetül Kiss László megköszönte mindazoknak a munkáját, akik hozzájárultak a 
magyar floorball élet fejlesztéséhez és a szövetség tevékenységéhez. 
 

Feke Dávid (főtitkár): 
● Köszönetet mondott minden munkatársnak, különösen Kiss László elnöknek, akinek 

támogatását kiemelte. Elmondta, hogy az év első fele nagyrészt a pénzügyi 
elszámolással telt, amelyet sikeresen lezártak. Ugyanakkor megjegyezte, hogy az 
ügyfélfogadással kapcsolatban bizalmatlanságot érzékelt az egyesületek részéről. 
Örömét fejezte ki, hogy a közgyűlésen sok egyesület képviseltette magát. 

 
 
További hozzászólás nem érkezik a napirendi ponthoz. 
 
 
3. napirendi pont: 

Az MFSZ 2024. évi mérlegének és kiegészítő mellékletének elfogadása 
Előadó:  Kiss László (elnök) és Mogor Márta (könyvelő) 

 (írásos előterjesztés) 
 

Kiss László (elnök): 
● Elmondta, hogy a pénzügyi mérleget Mogor Márta, a szövetség könyvelője készítette 

el. Összefoglalta a lényegi részét az előre kiküldött pénzügyi mérlegnek és kiegészítő 
mellékletnek. Kiemelte, hogy tavalyi évhez képest lényegesen növekedtek a kiadások, 
viszont a bevételek is. Az előző év végi maradványból tudták, tudják finanszírozni az 
MFSZ idei évi kiadásait mindaddig, amíg nem érkezik meg az idei évi állami 

MFSZ 2025. 05. 13-i közgyűlésének jegyzőkönyve 
 



5 
 

működési támogatás. A Szövetségnek nincsen adóssága, kintlévősége. Nagyon 
fontosnak tartja, hogy az IFF felé minden időben ki lett fizetve. Pozitívumként emelte 
ki, hogy a nemzetközi szövetség az éves tagdíj befizetési határidőt kitolta az év 
közepéig, ezzel sok országnak segítve. Elmondta, hogy sok év után újra az utánpótlás 
csapatok is kapnak támogatást a Szövetségtől. 

 
Hozzászólás, észrevétel nem érkezett az elmondottakhoz. 
 
4. napirendi pont: 

Az MFSZ Ellenőrző Testületének beszámolója 2024. évi tevékenységéről, a 2024. 
évi mérlegről és kiegészítő mellékletéről. 

Előadó:  Liebe György (Ellenőrző Testület elnöke) 
 (írásos előterjesztés) 

 
Liebe György (Ellenőrző Testület elnöke):  

●  Lényegre törően beszámolt az előre kiküldött írásos előterjesztéséről és elmondta, 
hogy összességében pozitívan alakult a szövetség 2024. évi anyagi és jogi helyzete.  

● Tájékoztatta a megjelenteket, hogy az elnökségi ülések menetét és lebonyolítását az 
Ellenőrző Testület rendben találta, az ülések szabályosan lettek meghirdetve, 
lebonyolítva.  

● Az Ellenőrző Testület támogatja a 2024. évi szakmai beszámoló, pénzügyi mérleg és 
annak kiegészítő mellékletének elfogadását.  
 

Kiss László (elnök) 
● Megköszönte az Ellenőrző Testület munkáját, kiemelte, hogy nem csak ellenőrizték az 

elnökségi munkáját, hanem hasznos hozzászólásokkal, javaslatokkal segítették 
elnökség, az apparátus munkáját. 
 

További hozzászólás, észrevétel nem érkezett az elmondottakhoz. 
 
Kiss László (levezető elnök): 
Szavazásra terjesztette elő a 2., a 3. és 4. napirendi pontban megtárgyalt előterjesztéseket. 
 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolóját.  
  

2025/05.23./2. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolóját. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 

 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2024. évi pénzügyi mérlegét és kiegészítő 
mellékletét. 
 

2025/05.23./3. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2024. évi pénzügyi mérlegét és 
kiegészítő mellékletét. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 
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A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ Ellenőrző Testületének beszámolóját a 2024. 
évi tevékenységéről. 
 

2025/05.23./4. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ Ellenőrző Testületének 
beszámolóját a 2024. évi tevékenységéről. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 
 

 
5. napirendi pont: 

Az MFSZ 2025. évi szakmai tervének elfogadása 
Előadó:  Kiss László (elnök) 

 (írásos előterjesztés) 
 
Kiss László (elnök): 

● Röviden ismertette a munkaterv részleteit, fontosnak tartja, hogy a dokumentumban 
leírtak ténylegesen megvalósuljanak az év során.  

● Elmondta, hogy idén februárban tartott a szövetség egy 3 napos workshopot Túrkevén, 
ami rengeteg építő jellegű javaslatot és ötletet tartalmazott, az ezzel kapcsolatos 
munkaterv elkészítése folyamatban van.  

● Az idei állami támogatás a tavalyihoz képest közel 30%-kal több, emellé fog érkezni a 
NEA egyedi támogatás, ami egy nagyszabású, 8 helyszínt magában foglaló országos 
floorball népszerűsítő körút megvalósítására lesz felhasználva.  

● Beszámolt arról, hogy megnövekedtek a bizottságok munkája, illetve a Játékvezetői 
Testületben személyi változások lesznek.  

● Létrejöttek az U15 válogatott csapatok, amivel célja a szövetségnek a fiatalok 
motiválása a floorball irányába, tehetséggondozás, illetve a helyi floorball élet 
segítése. Az U15-ös fiú válogatott csapat már megalakult, a lány csapat még nem. 

● Elmondta, hogy Diákolimpián a második legnépszerűbb csapatsport a floorball, 
pozitív értékelések jöttek az eseménnyel kapcsolatban. Megköszönte az Utánpótlás 
Bizottság Unihockey bajnoksággal végzett munkáját. 

● A 3v3 országos bajnokság lebonyolítását sikeresnek értékeli, kiemelte a versenyszám 
fontosságát a kisebb csapatok kapcsán, mivel így őket is be lehet vonni az MFSZ 
versenyrendszerébe. Szuri Zoltánnak megköszönte bajnokság előkészítése kapcsán 
végzett munkáját. 

● Ismertette, hogy a Blessing Grouppal kötött támogatás nem anyagi, hanem az arculati 
terv kialakítása, ebbe beletartozik a honlap, illetve egy új logó elkészítése is. 

 
Pavelka Zoltán (ARES HC 94’): 
● Elmondta, hogy a hirtelen megnőtt csapatszám megnehezítette a szervezést, a jövőben 

össze kell egyeztetni a felnőtt versenynaptárral. Problémának véli, hogy túl széles 
sávban mozognak a játékosok, illetve egy ember több különböző korosztályú csapatot 
is vezet.  A sok bajnokság kezeléséhez, véleménye szerint minimum két taggal kéne 
bővíteni az Utánpótlás Bizottságot. Fontosnak tartja a bizottságok közti 
együttműködést.  

● Olyan szabályrendszer kidolgozását javasolta, ahol összevont csapatok is indulhatnak, 
ezzel a résztvevők számát növelni. 
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Szegvári András (Versenybizottság elnöke): 

● Kifejtette, hogy az összevont csapatokra vonatkozó javaslat jogilag megvalósítható, 
jövőre ez már működőképes lesz. A versenynaptár tervezeteket elkészítette a 
Versenybizottság. 
 

Kiss László (elnök):  
● Sokakban felmerült, indulhat-e külföldi csapat a magyar utánpótlás bajnoki 

rendszerében. Az erre vonatkozó általános gyakorlatról a SOSZ jogászától 
szándékozik segítséget kérni.  

 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem érkezik az előterjesztéshez. 
 
A közgyűlés egyhangúan elfogadta az MFSZ 2025. évi szakmai tervét. 
 

2025/05.23./5. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2025. évi szakmai tervét. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 
 
 

6. napirendi pont: 
Javaslat az MFSZ 2025. évi költségvetésére 

Előadó:  Feke Dávid (főtitkár) 
 (szóbeli előterjesztés) 

 
Feke Dávid (főtitkár): 

● Bemutatta a 2025. évi költségvetés főbb elemeit, elveit. 
● Elmondta, hogy a jelenlegi játékvezetői átalány díj emelkedett, három kategória lett 

meghatározva. Az IFL mérkőzések kiemeltek, a Játékvezetői Testület próbált ehhez 
mérten küldeni játékvezetőket. Több mérkőzés volt idén, illetve előrelépés volt, hogy 
idén jóval több anyagi támogatást kapott a szövetkezet a diákolimpia szervezéséhez. 
 

Horváth Anikó (Dunai Krokodilok SE): 
● Kérdésként veti fel, hogy az amatőr kupából nem lehet-e bajnoki rendszert összehozni.  

 
Feke Dávid (főtitkár):  

● Válaszként elmondta, hogy ezzel kapcsolatban Szűcs Andrással kell egyeztetni, 
továbbítja számára a javaslatot. 
 

Kiss László (elnök): 
● Bemutatta az új költségvetés tervezetét, amit az elnökség korábban jóváhagyott. 

Ebben a változatban már az ismert állami működési támogatás és más fő bevételi elem 
szerepel alapként, ehhez igazodnak a tervezett kiadások, ezáltal az előző évekhez 
képest sokkal megalapozottabb ez a költségterv.  

● Fontosnak tartja a takarékosságot.  
● Kiemelte a válogatott csapatok támogatását, ismertette ezek részleteit a férfi és a női 

válogatottakra. Az U15-ös csapatok támogatása is új tételként jelenik meg 
● 10 ember edzői képzését támogatná a szövetség. Reméli, hogy ebbe a 

tagegyesületekkel is együtt tud működni a szövetség. Az érintett támogatottal 
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szerződést kell kötni, ami biztosítja, hogy az, az elkövetkező 2-3 évben edzőként 
tevékenykedik az adott egyesületnél, vagy a szövetség berkein belül.  

● Az utánpótlás csapatok számára egy 1 millió Forintos eszközbeszerzési támogatás van 
a költségvetésben. Ami változás a tavalyi évhez képest, hogy ebből a keretből kapus 
fejvédő vásárlásra is sor kerülhet. 

● Egy Floorball Gálát szeretne tartani a szövetség nyár elején, ahol köszönteni lehetne a 
3v3 Világbajnokság játékosait, illetve átadni a különdíjakat a szezon legjobb 
játékosainak. Ez egy protokolláris esemény lenne, ez külön benne van a 
költségvetésben. 
 

Pavelka Zoltán (ARES HC ’94): 
● Örömét fejezte ki az utánpótlás támogatása kapcsán, ugyanakkor fontosnak tartja, 

hogy a csapatok támogatása szerződéshez legyen kötve. Ezzel biztosítható, hogy csak 
azok a csapatok kapjanak különböző típusú támogatásokat – például ütőket és 
felszereléseket –, amelyek ténylegesen elindulnak a bajnokságokban, és használni is 
fogják azokat. 
 

Szegvári András (Versenybizottság elnöke):  
● Kérésként fogalmazta meg, hogy a szövetség kiemelt események körét pontosabban 

határozzák meg. 
  

Varsányi Zsuzsanna (Phoenix FSE):  
● Felvetette, hogy a jövőben jobb lenne egy megalapozottabb módszer kidolgozása a 

3v3 világbajnokságra utazó csapatok összeállításában. Hangsúlyozta, hogy a 3v3 
játékmódban a magyar csapatok számára nagyobb potenciál rejlik a jövőben, mint a 
nagypályás floorballban. 
 

Szuri Zoltán (SZPK Komárom):  
● Elmondta, hogy a szövetség kiírt egy kvalifikációs versenyt a 3v3 VB-n való részvétel 

kapcsán. Az SZPK férfi csapatán kívül egyedül az IBK CH csapata érdeklődött a 
lehetőségről, de ők sem neveztek. 
 

Kiss László (elnök): 
● Egyetértett azzal, hogy a 3v3 versenyszámban sok lehetőség rejlik még, ezért a 

szövetség vezetésének is kiemelten kell kezelni ezt a dolgot.  
● Fontosnak tartja, hogy a csapatok tudják mit kell csinálni egy nemzetközi versenyen, 

hogyan kell fotóhoz beállni, interjút adni, satöbbi. Erre vonatkozóan fel szeretné kérni 
Lovász Erikát egy tájékoztató megtartására. 

 
További hozzászólás nem érkezett. A hozzászólók elfogadták a felvetésükre kapott 
válaszokat. 
 
A közgyűlés egyhangúlag megszavazta az MFSZ 2025. évi költségvetését. 
 

2025/05.23./6. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2025. évi költségvetését. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 
 

 
7. napirendi pont: 
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Javaslat az MFSZ alapszabályának módosítására 
Előadó:  Kiss László (elnök), 

 (írásos előterjesztés) 
 
 
Kiss László (elnök): 

● Tájékoztatja a megjelenteket az Alapszabály módosítási javaslatról, amit Rácz László 
alelnök készített elő. A 33. paragrafus 1. bekezdésének szereplő részt javasolják 
módosítani. Felolvasta a változtatási javaslatot, ami a Fegyelmi Csoport működésére 
vonatkozik. 

Vincze Dávid (Egri VSI):  
● Javasolta, hogy a Játékvezetői Testületnek is legyen közvetlen delegálási lehetősége a 

Fegyelmi Csoportba. 
 

Liebe György (IBK CH): 
● Reálisnak értékelte Vincze Dávid javaslatát és fontosnak tartotta, hogy a 

játékvezetőket is képviseljék ezen a fórumon, ahol legtöbbször a játékvezetők is 
érintettek. 
 

Szegvári András (Versenybizottság elnöke): 
● Ismertette a fegyelmi eljárást menetét, elmondta, hogy az indítványozásban pontosan 

le kell írni a történteket, a szakmai részéről pedig mindig egyeztettek a Játékvezetői 
Testülettel, ezért nem tartja fontosnak, hogy a Játékvezetői Testület külön 
képviseltesse magát. 

 
Varsányi Zsuzsanna (Phoenix FSE): 

● 5 főt javasolt 3 helyett a Fegyelmi Bizottságban. 
 

Kiss László (levezető elnök): 
● Összefoglalta a javaslatokat a Játékvezetői Testület 1 fő delegálási jogáról, illetve a 

Fegyelmi Bizottság létszámának megnöveléséről. 
 
A közgyűlés elfogadta, hogy legyen egy állandó küldöttje a Játékvezetői Testületnek, ezzel 
módosítva lett a paragrafus. 
 
A közgyűlés egyhangúan elfogadta az Alapszabályt a két módosítással. 
 

2025/05.23./7. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúlag elfogadták az MFSZ Alapszabályának módosítását. 
 

33. § 
(1) 

“A Szakszövetség tagjaival, valamint a sportágban tevékenységet folytató 
személyekkel és szervekkel szembeni Szakszövetségi fegyelmi eljárások lefolytatására 
a Szakszövetség Fegyelmi Csoportot hoz létre, melybe a Játékvezetői Testület egy 
állandó tagot delegál. Ennek megfelelően a Fegyelmi Csoport tagjainak száma 
megegyezik a Szakszövetség mindenkori tagszervezeteinek a számával, valamint a 
Játékvezetői Testület által delegált egy fővel. A Fegyelmi Csoport munkáját elnök 
irányítja. A Fegyelmi Csoport elnökét a Közgyűlés, tagjait az Elnökség választja meg 
5 éves időtartamra a tagegyesületek jelölése alapján. A Fegyelmi Bizottság 5, és a 
Fegyelmi Fellebbviteli Bizottság is 5 főből áll. A Fegyelmi Csoport elnöke egyben a 
Fegyelmi Bizottság elnöke is. Fegyelmi eljárás lefolytatásához a Fegyelmi Csoport 
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elnöke az eljárás megindítását megelőzően – a tényleges kezdeményezés ismeretében- 
az összeférhetetlenség vizsgálatával – a Fegyelmi Csoportból további négy főt jelöl ki 
és létrehozza a Fegyelmi Bizottságot, ezzel egyidejűleg a Fegyelmi Csoportból 
további három fő kijelölésével, illetve az elnökség két delegáltjával létrehozza a 
Fegyelmi Fellebbviteli Bizottságot.” 

 
 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 
 
 

8. napirendi pont: 
Javaslat az MFSZ Ellenőrző Testület elnökének és tagjainak a megválasztására 

Előadó:  Kiss László (elnök) 
 (szóbeli előterjesztés) 

 
Kiss László (elnök): 

● Elmondta, hogy többször beszélt korábban Liebe Györggyel a Szakszövetség 
munkájának javításáról, többek közt a Játékvezetői Testület tevékenységének 
fejlesztéséről.  

● Jelenleg Feke Dávid tölti be a JT elnöki pozícióját. Megválasztásakor még nem ő volt 
az MFSZ főtitkára, azonban a főtitkári szerep betöltése mellett már nem tudja teljes 
odaadással végezni a munkáját a Játékvezetői Testületben.  
 

Liebe György (IBK CH): 
● Szívesen elvállalná a Játékvezetői Testület irányítását és úgy gondolta többet tud tenni 

a szövetségért, mint az Ellenőrző Testület elnökeként.  
● Az előzetes egyeztetéseknek megfelelően ezennel lemond az Ellenőrző Testület elnöki 

tisztségéről. 
 
A jelenlévők megköszönték Liebe György ezen tisztségben végzett tevékenységét. 
 
A közgyűlés egyhangúlag elfogadta Liebe György Ellenőrző Testületi elnöki tisztségéről 
történő lemondását. 
 

2025/05.23./8. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúlag elfogadták Liebe György Ellenőrző Testület 
elnökének lemondását.  

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 

 
Kiss László (levezető elnök): 

● Megköszönte Liebe Györgynek az Ellenőrző Testületben végzett munkáját.  
● Az elnökség a korábbi elnökségi ülésén a Jelölést Előkészítő Bizottság vezetésével 

Varsányi Zsuzsannát bízta meg. Felkérte Varsányi Zsuzsannát a beérkezett jelöltekre 
vonatkozó tájékoztató megtartására. 

 
Varsányi Zsuzsanna (JEB elnöke): 

● Elmondta, hogy az Ellenőrző Testület elnöki pozíciójára egy jelölés érkezett, dr. 
Mózes Réka személyében. Őt az SZPK Komárom jelölte. 

● Felolvasta a beérkezett jelölésben szereplő részleteket. 
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Kiss László (levezető elnök):  

● Felvetette, hogy az Ellenőrző Testület tagja, Nánási Enikő tisztsége megmarad, viszont 
a másik tisztség betöltésére javaslat nem érkezett. Javasolta, hogy az ET tagok 
irányultsága szélesebb körű legyen a jövőben, ezen belül gondolt egy jogászra, 
pénzügyi szakemberre és egy sportszakmai szakemberre, ezáltal a szövetség minden 
területét tudná felügyelni a Testület. A hiányzó tag megválasztására egy rendkívüli 
közgyűlés összehívását javasolta. 
 

Liebe György (IBK CH): 
● Egy olyan külsős személy lenne ideális az Ellenőrző Testület másik pozíciójára, 

akinek van pénzügyi ismeretei. 
 
Ezzel minden jelenlévő egyetértett. Kiss László megkért mindenkit, hogy aktivízálja magát és 
tagszervezetét a megfelelő személy felkutatására. 
 
További javaslat nem érkezett. 
A közgyűlés egyhangúlag elfogadta dr. Mózes Réka jelölő listára való felkerülését.  
 
Ezt követően a képviselők szavaztak dr. Mózes Réka ET elnökké választásáról. 
Az elnökség egyhangúlag megszavazta dr. Mózes Rékát az Ellenőrző Testület elnökének 
2027. május 31-ig. 
 

 2025/05.23./9. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúlag megválasztották dr. Mózes Rékát az Ellenőrző 
Testület     elnökének 2027. május 31-ig.  

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 

 
 
9. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2026. évi tagdíjára. 
Előadó:  Feke Dávid (főtitkár) 

 (szóbeli előterjesztés) 
 
Feke Dávid elmondta, hogy az elnökség április 9-i ülésen elfogadta és a közgyűlés elé 
terjesztendőként megszavazta, hogy 2026. január 1-től a tagegyesületek éves tagsági díja 
35.000 Ft-ra emelkedjen. 
 
A küldöttek egyhangúan elfogadták az MFSZ 2026. január 1-től érvényes egyesület tagsági 
díját, ami 35.000 Ft/év. 
 

2025/05.23./10. számú közgyűlési határozat: 
A küldöttek egyhangúlag elfogadták az MFSZ 2026. január 1-től érvényes 
egyesület tagsági díját, amely 35.000 Ft. 

  Igen:   14 
  Nem:     0 
  Tartózkodott:    0 

 
 
10. napirendi pont: 
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Egyebek 
 
Kiss László megkérdezte, hogy a küldötteknek van-e egyéb más közérdekű bejelentése. 
 
Nem érkezett kérdés és bejelentés. 
 
 
 
Megköszönte a küldöttek részvételét és sok sikert kívánt a továbbiakhoz. 
 
Kiss László 20 óra 37 perckor berekesztette a közgyűlést. 
 
 

kmf. 
     
                      Kiss László                                                                     Rajna Dorka 
                    levezető elnök                                              jegyzőkönyvvezető 
 
     
                   Szegvári András     Pavelka Zoltán  
              jegyzőkönyv hitelesítő       jegyzőkönyv hitelesítő 
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